

Неофициальный перевод с английского языка

Получено Посольством России
в Государстве Бруней-Даруссалам

27 декабря 2023 г.

AD/75/2023

Министерство иностранных дел Государства Бруней-Даруссалам свидетельствует свое уважение Посольству Российской Федерации в Государстве Бруней-Даруссалам и имеет честь сообщить о том, что Правительство Государства Бруней-Даруссалам предлагает образовательные стипендии для граждан иностранных государств в соответствии с Планом стипендий Правительства Государства Бруней-Даруссалам для иностранных граждан на 2024-2025 учебный год.

В этой связи Министерство просит претендентов из иностранных государств заполнить заявки в срок не позднее 15 февраля 2024 г. Дополнительная информация доступна по электронному адресу: www.mfa.gov.bn/pages/online-bdgs.aspx.

Министерство иностранных дел Государства Бруней-Даруссалам просит аккредитованные дипмиссии довести указанную информацию до сведения компетентных органов своих государств.

Министерство пользуется настоящим случаем, чтобы возобновить Посольству уверения в своем весьма высоком уважении.

Бандар-Сери-Бегаван,

23 декабря 2023 г.

Посольству Российской Федерации
в Государстве Бруней-Даруссалам

Перевел: Р.В.Василькевич



P. B. Basir
M.H.



AD/75/2023

The Ministry of Foreign Affairs of Brunei Darussalam presents its compliments to the Embassy of the Russian Federation in Bandar Seri Begawan and has the honor to inform that the Government of Brunei Darussalam is offering scholarships to foreign nationals under the **Government of Brunei Darussalam Scholarship for Foreign Students Tenable in Brunei Darussalam Scheme** for the 2024/2025 academic session.

The Ministry has the further honor to request for interested applicants to complete the online application form no later than **15 February 2024**. The form and further details on the scholarship are available from the following website:

www.mfa.gov.bn/pages/online-bdqs.aspx

In this regard, the Ministry seeks the kind offices of the Embassy to disseminate information on the scholarship offer to the relevant authorities/ agencies in Russia.

The Ministry of Foreign Affairs of Brunei Darussalam avails itself of this opportunity to renew to the Embassy of the Russian Federation in Bandar Seri Begawan the assurances of its highest consideration.

Bandar Seri Begawan, 23 December 2023

EMBASSY OF THE RUSSIAN FEDERATION

No. 8, Simpang 189-41-30
Kampong Manggis 2
Mukim Berakas BC3715
Bandar Seri Begawan
Brunei Darussalam



PENT/BT: SCH/A/BDGS/1

cc: Department of Europe and Americas, Ministry of Foreign Affairs

BX N 851
05 26.12.23

